

Merry Christmas

Early Bird Offer
20% off

11月30日前預繳
晚餐八折優惠

Reservation 訂座
(852) 3550 0262
ava@hotelpanorama.com.hk

Merry Christmas Set Dinner

4 Courses (16-23 Dec) · 6 Courses (24-25 Dec)

GOOSE · HAMACHI CRUDO · CHESNUTT SOUP AND WINTER TRUFFLE ·
COD FISH · CAPON · CHRISTMAS DESSERT SURPRISE

鵝肝配杏仁樹酒醬 · 日本油甘魚刺身伴魚子醬 · 金栗冬季松露濃湯 ·
香烤鱈魚配藏紅花海鮮蕃茄湯 · 慢烤五香法國嫩雞配酒汁 · 聖誕甜品驚喜

All prices are subject to a 10% service charge on the original price. Advance reservation and full payment must be made on or before 30 Nov 2019 to enjoy earlybird discount on the set menu only, exclusive of wine pairing or any beverages. Offers cannot be used in conjunction with other discounts or promotional offers. Photos are for reference only. In case of any disputes, Hotel Panorama reserves the right of final decision. In case of any discrepancy between the English and Chinese version of these terms and conditions, the English version shall prevail.

所有價目須收原價10%服務費。必需於2019年11月30日或之前預訂及繳付全數費用，方可享受晚餐提早預訂優惠。優惠不包括配酒或任何飲料。所有優惠不可與其他折扣或優惠同時使用。圖片只供參考。如有任何爭議，酒店保留最終決定權。此中文條款及細則為英文版本譯本。如兩個版本有任何抵觸或不相符之處，應以英文版本為準。

DINING AND ACCOMMODATION PRIVILEGES AT YOUR FINGERTIPS

Browse Hotel Panorama website to discover an array of exclusive benefits!

餐住禮遇 驚喜盡手可得

立即瀏覽星景酒店官方網頁，探索精彩餐飲住宿禮遇！

www.hotelpanorama.com.hk

香港九龍尖沙咀赫德道8A麗景酒店38樓

38/F, Hotel Panorama, 8A Hart Avenue, Tsim Sha Tsui, Kowloon, Hong Kong

f HOTEL PANORAMA

f AVA RESTAURANT SLASH BAR

o HOTEL.PANORAMA.HK

o AVA RESTAURANT SLASH BAR



DINING PROMOTIONS

ROOMS PROMOTIONS

